
Protokół Nr 25/2019 

z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 5 grudnia 2019 r. 
 

Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec 

stwierdzając quorum na podstawie listy obecności  (lista obecności w załączeniu). 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz.  15.35. 
 

Wobec braku uwag członkowie Komisji Budżetu obradowali według 

zaproponowanego porządku obrad (w załączeniu): 

 

Lp. Sprawa Wniosek / Stanowisko / Informacja  

(Wynik głosowania) 

I. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

   

1) określenia wysokości stawek podatku Radny M. Czeremcha stwierdził, że logicz- 

 od nieruchomości na 2020 rok (pro- nym i zasadnym byłoby, aby stawki wzrosły 

 jekt uchwały w załączeniu).  przynajmniej o wskaźnik inflacji. Skarbnik 

  Miasta – S. Kijak stwierdził, że mimo wszy-  

  stko budżet się równoważy, a następnie do- 

  dał, że pobliskie Starachowice zaproponowa- 

  ły maksymalne stawki podatku, a zadłużenie 

  tej gminy to blisko 59 mln zł. 

   

  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

2) określenia wysokości stawek podatku Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

 od środków transportowych na rok nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 2020 (projekt uchwały w załączeniu).   

3) obniżenia średniej ceny skupu żyta Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

 dla potrzeb obliczania podatku rolne- nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 go na obszarze Gminy Ostrowiec   

 Świętokrzyski w 2020 r. (projekt uch-  

 wały w załączeniu).  

4) zmieniająca uchwałę w sprawie usta- Uzasadnienie do projektu uchwały przedsta- 

 lenia wysokości stawek opłaty za za- wił Zastępca Naczelnika Wydziału Infra- 

 jęcie 1 m
2
 pasa drogowego dla dróg struktury Komunalnej – P. Mazik informu- 

 gminnych (projekt uchwały w załą- jąc, że za każde urządzenie nie związane  

 czeniu).  z pasem drogowym płaci się stosowną staw- 

  kę. Obecnie bardzo dużo inwestuje się w in- 

  frastrukturę teleinformatyczną, która kiedyś 

  była w ogóle zwolniona z opłat z tytułu zaję- 

  cia pasa drogowego. Projekt uchwały ma na 

  celu dostosowanie stawek w odniesieniu do  

  obiektów i urządzeń infrastruktury teleko- 

  munikacyjnej tak, aby spełniały wymogi us- 
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  tawowe. 

   

  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

5) przystąpienia do opracowania Stra- Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

 tegii Rozwoju Gminy Ostrowiec  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 Świętokrzyski na lata 2021 – 2027   

 (projekt uchwały w załączeniu).   

II. Informacja w sprawie podatku leśne- Członkowie Komisji przyjęli powyższą in- 

 go (w załączeniu).  formację bez uwag. 

III. Opiniowanie projektów uchwał   

 w sprawie:  

1) uchwalenia budżetu Gminy Ostro- Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

 wiec Świętokrzyski na 2020 rok  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 (projekt uchwały w załączeniu).   

2) Wieloletniej Prognozy Finansowej  Członkowie Komisji jednogłośnie pozytyw- 

 Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na  nie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 lata 2019 – 2029 (projekt uchwały  

 w załączeniu).   

IV. Sprawy różne:  

   

1) Sprawa naliczania opłat za tablice Odpowiedzi na pytanie zadane przez radne- 

 reklamowe. go M. Czeremchę udzielił Zastępca Naczel- 

  nika Wydziału Infrastruktury Komunalnej 

  - P. Mazik.  

 

Posiedzenie Komisji Budżetu zakończyło się o godz. 15.52. 

       

Protokołowała:   Przewodniczył: 

  

 Przewodniczący Komisji Budżetu 

Marta Kamińska  Włodzimierz Stec 
 

 
 
 

 

 


